
 
 
 

  
 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMEN T PLE 
CELEBRADA EL DIA 11 D’ABRIL DE 2013.  
ACTA 03/13. 
 
 

A Montuïri, essent el dia onze d’abril de dos mil tretze, essent les 21:00 hores, es 
reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a l'objecte de 
celebrar sessió extraordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Jaume Bauza Mayol, 
assistit pels Srs. regidors Rafael Miralles Rossiñol, Magdalena Fornés Gomila, María 
Elena  Jaume Sastre, Catalina Mª Ribes Nicolau i Gabriel Nicolau Sastre pel grup 
municipal P.P ; Joan Verger Rossiñol, Gabriel Pocoví Ferrando i María Teresa Martinez 
Marcus pel grup municipal PSM, Guillem Mas Miralles i Margalida Munar Garau pel 
grup municipal del PSOE. 

 
Excusa la seva absència : 
 
Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal. 

 
Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum 

d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de 
l’ordre del dia. 
  
 

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR.- 
 
 Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle (PP) inicia la 
sessió demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de 
la sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat previa observació del Sr. Joan 
Verger que al punt de l’ordre del día corresponent al pressupost, va demanar per la plaça 
de arquitecte i per la subvenció al club d’atletisme, no figurant a l’acte. 
 

 
 
2.-   COMUNICACIONS DE LA BATLIA .- 

 
Pel Sr. Batle es passa a informar de les qüestions que es relacionen seguidament,  

donant-se el plenari per assabentat : 
 
Sobre l’informe de la direcció general d’interior de les primeres accions 

conjuntes en matèria de trànsit dels municipis del pla de Mallorca. 
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Sobre l’edició de un tríptic dels restaurants i bars de Montuïri. 
Sobre l’agraïment del Sr. Baltasar Amengual Martorell pel 50 aniversari de la 

seva  ordenació sacerdotal. 
Sobre la memòria dels serveis socials corresponent a l’any 2012. 
Sobre el conveni de cooperació amb la conselleria d’Administracions Públiques 

per la redacció del projecte de la prolongació de l’avinguda  d’Es Dau. 
Sobre la carta del col·legi d’arquitectes per la seva competència a la elaboració 

de catàlegs d’elements artístics i patrimonials. 
Sobre l’autorització del Consell de Mallorca a la Sra. Cherry Mateo Nuñez en 

representació del Sr. Ivan Clive per l’instal·lació de un mirall al polígon 7, parcel·la 
306A. 

Sobre la memòria 2012 del grup de protecció civil. 
 Finalment, agraeix a la regidora d'infants, joventut i festes la bona organització 
de les festes de pasqua i lamenta en nom de l'ajuntament de Monturi la perduda per 
defunció de la rectora de l'UIB, que sempre va col·laborar amb aquest ajuntament, 
reconeixent la seva labor al capdavant de la citada universitat. 

 
 

 
 3.- COMUNICACIONS DECRETS BATLIA.-  

 
 Per el Sr. Batle es passa a donar compte dels Decrets dictats des de l’anterior 
sessió plenària, donant-se el plenari per assabentat. 
 

 
 
 4.- ACORD EXECUCIÓ SUBSIDIARIA TANCAMENT SOLARS  . - 

 
El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 

corresponent a aquest punt. 
 
Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duent-se a 

terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat amb 
el següent contingut : 

 
 Vista l’acta d’inspecció estesa, als efectes de comprovar l’efectiu compliment de 
l’ordre emesa per la Batlia mitjançant comunicació de data 27 de juny de 2012 i vist que 
la citada ordre no ha estat feta efectiva, en virtut del que disposa l’art. 95 i següents de 
la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les administracions 
públiques i del procediment administratiu comú, l’ajuntament en ple adopta el 
següent acord : 
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1. Iniciar a despeses de l’interessat, l’expedient d’execució subsidiària previst en 
els articles  95 i següents de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de 
les administracions públiques i del procediment administratiu comú , i l’article 11 
de la Llei 10/1990, de 23 d’octubre, de disciplina urbanística, relatiu a l’ordre 
d’execució consistent en la realització del treballs necessaris per el tancament dels 
solars que es relacionen a continuació del terme municipal de Montuïri,  i amb aquesta 
finalitat : 
 

1.1. Encarregar als serveis tècnics d’aquest ajuntament la elaboració i avaluació 
dels treballs necessaris per el tancament dels solars.. 
 
1.2. Tramitar l’expedient d’execució subsidiària, en substitució dels propietaris 
dels solars, mitjançant la contractació dels treballs a executar als solar resenyats.  
 
Relació de Solars que han incomplint l’ordre de tancament 
 
c/ Baix, 12 propietat de Juana Mª Manera Terrades i Antonio Martín Vidal 
C/ des Mig, 19 propietat de Francisca  Ribas Cerdà 
C/ Vinyeta, 4 propietat de Francisca Amengual Jaume 
C/ Manacor, 272 propietat de Aparsume S.L 
C/ Joan Alcover, propietat de Promociones la Brújula 2000 S.L 
C/ Bonavista, 11 propietat de Rafael Miralles Ribas 
C/ Ribas, 25 propietat de Isabel Pocoví Gomila 
C/ Manacor, propietat de Francisca Mairata Rosselló 
C/ Palma, 141 propietat de Margarita Marimón Miralles 
C/  Garrover, propietat de Inversions i Promocions Es Dau S.L 
 

 2. Sol·licitar, sobre la base del que disposa l’article 8.5 de la Llei 29/1998, de 13 
de juliol, reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa, al jutjat de lo 
contenciós administratiu autorització per a l’entrada als solars referits a l’efecte de 
donar compliment a l’execució forçosa de l’esmentada ordre d’execució. 
 
 
 
 5.- CREACIÓ COMISSIÓ ESPECIAL TURISME .  – 
 

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 
Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duent-se a 

terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat amb 
el següent contingut : 
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 L’apartat Recursos Humans, del projecte aprovat pel Ple de d’ajuntament el dia 
7 de juny de 2012, especifica que a la “VISITA TURISTICA A LA MALLORCA 
PREHISTÒRICA I TRADICIONAL” (d’ara endavant “visita turística”), s’hi veuen 
implicats, entre d’altres, una comissió coordinadora formada pels següents membres: el 
Batle, la regidora de Turisme, Desenvolupament i Creixement i l’agent de 
desenvolupament local de l’ajuntament així com l’arqueòloga del Museu de Son Fornés. 
Iniciat ja el projecte es fa necessari la constitució de la citada comissió ampliant la seva 
participació als particulars adherits al projecte i als grups politics municipals. Amb 
aquesta idea l’ajuntament en ple, adopta el següent acord : 

 

 1er. Constituí la comissió coordinadora del projecte “visita turística a la 
Mallorca prehistòrica i tradicional”, composta pels següents membres : 

 

 President : Batle de l’ajuntament. 

 Vocals : Regidora de Turisme de l’ajuntament i un representant del grup 
municipal PSOE i PSM; l’Agent de desenvolupament local de l’ajuntament i 
l’arqueòloga del Museu de Son Fornés. 

Actuarà com a secretari per delegació del secretari de la corporació, l’agent de 
desenvolupament local de l’ajuntament. 

 

 2on. Nomenar els membres de la comissió, quedant composta en la següent 
forma : 

 

 President : Jaume Bauçà Mayol, Batle de l’ajuntament. 

 Secretari : Dª. Pilar Cases Romaní, AODL de l’ajuntament. 

 

 Vocals : 

 Dª Mª Elena Jaume Sastre, regidora de Turisme de l’ajuntament 

 D. Joan Verger Rossiñol, com representant del grup municipal PSM. 

 D. Guillem Mas Miralles, com a representant del grup municipal PSOE. 

 Dª. Paula Amengual Nicolau, arqueòloga del museu Son Fornés 
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 3er. Aprovar les funcions de la comissió que es transcriuen a continuació : 

 

 La Comissió Coordinadora té atribuïdes les següents funcions: 

 

1. Comercialitzar la visita turística  

• Organitzar i controlar el desenvolupament de la “visita turística”, de manera que 
en sigui atractiva la demanda potencial i que es puguin comercialitzar. 

• Organitzar, executar i controlar actes i programes de comercialització de la 
“visita turística” encaminats a la consecució dels objectius comercials fixats. 

• Avaluar la qualitat dels serveis i els equipaments que componen la “visita 
turística” i el grau d’acceptació corresponent. 

 

2. Assistir i guiar grups turístics: 

• Gestionar els mitjans necessaris per a la realització del servei, de manera que 
sigui atractiu i se n'asseguri el compliment. 

• Gestionar els mitjans necessaris per acollir, acompanyar i informar el grup, de 
manera que en tot moment es trobi segur i convenientment informat, atès i 
entretingut. 

• Avaluar el servei realitzat per a comprovar el grau de satisfacció dels clients i 
adaptar la programació de cara a futurs serveis. 

 

3. Gestionar serveis d'informació turística: 

• Atendre les peticions de visitants i residents per a cobrir necessitats 
d'informació, consell i ajuda, en relació amb aspectes derivats de la “visita 
turística” 

• Atendre, tramitar i resoldre possibles conflictes, recollint els suggeriments, 
queixes o dèficits detectats, adreçant-los al departament indicat o bé al tour-
operador, i resolent la contingència d'una manera àmplia i definitiva. 

 

4. Convocar la Taula de Treball 

La Taula de Treball vol aconseguir esser un espai de debat entre agents implicats en la 
“visita turística” 

Per tal d’unificar idees i esforços ¡ donar resposta a la necessitat de cercar una major 
coordinació i vinculació de la “vista turística” que serveixi per decidir les línies a seguir 
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per al desenvolupament de la mateixa, es crea una taula de treball que estarà formada 
per la comissió coordinadora i els propietaris dels béns particulars adherits al projecte.  

 

Objecte i finalitat 

La Taula de Treball és una agrupació voluntària dels agents públics i privats que es 
vinculen a la “visita turística”, sense personalitat jurídica pròpia.  

La seva finalitat és enfortir els vincles entre els agents turístics que participen en la 
operativitat de la “visita turística” per aconseguir marcar unes línies d’actuació 
conjuntes. 

És l’espai de seguiment i avaluació de les accions dutes a terme dins el 
desenvolupament de la “visita turística” i establiment de les mesures per a la consecució 
del major èxit en el desenvolupament de la mateixa. 

Membres 

Formen part de la Taula de Treball, la comissió coordinadora i aquells propietaris dels 
béns particulars que formin part dels elements turístics adherits a la “visita turística”, 
actuant com a President i com Secretari, el president i secretari de la comissió 
coordinadora. 

Procediment d’adhesió 

Per ser membre de la Taula de Treball de la “visita turística” s’haurà de signar el 
protocol d’adhesió en els termes establerts en el model adjunt i trametre’l a l’àrea de 
Turisme, Creixement i Desenvolupament de l’ajuntament que farà les funcions de gestió 
de les adhesions. 

Pèrdua de la condició de membre: 

a) Per decisió voluntària, comunicant-ho per escrit a l’àrea de Turisme, Creixement i 
Desenvolupament de l’ajuntament  

b) Per incompliment de les obligacions establertes, previ acord adoptat pel comitè 
organitzador  

Reunions de la Taula de Treball 

La Taula es reunirà la primera setmana dels següents mesos: febrer i octubre i les 
decisions es prendran per consens. 
 
 
 
 6.- RATIFICACIÓ ACCEPTACIÓ HERÈNCIA SEBASTIÀ MIRALLES . - 
 

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 
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Finalitzada la seva explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duent-se a 

terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat amb 
el següent contingut : 
 
 Vist que el Sr. Sebastian Miralles Trobat ha llegat a favor d'aquest ajuntament, 
mitjançant escriptura de Testament obert de data 15 d'abril de 2011 autoritzada pel notari 
Dª. Isabel Bonet Puerto, els béns que es descriuen en la citada escriptura i que es transcriu 
a continuació:  “Lega al Exmo.ayuntamiento de Montuïri su biblioteca privada, debiéndo 
ser ésta destinada a uso público, bien en la escuela pública o bien en la biblioteca 
municipal”. 
 
  Vista l'acceptació del citat llegat realitzada per la Batlia, mitjançant l'escriptura 
d'acceptació d'herència protocol·litzada davant el mateix notari amb data 8 de març de 
2013, i trobant que l'herència rebuda constitueix un ben cultural destinat als habitants de 
Montuïri, es proposa a l'ajuntament en ple l’ adopció del següent acord : 
 
 1er. Ratificar l'acceptació del llegat de D. Sebastian Miralles Trobat realitzada pel 
Sr. Batle amb data 8 de març passat. 
 
 2on. Agrair a la familia del Sr. Sebastià Miralles el llegat fet a favor d’aquest 
ajuntament ja referit. 
 
 3er. Remetre el present acord als hereus del Sr. Sebastià Miralles Trobat 
 
 
 
 7.- DONAR COMPTE LIQUIDACIÓ PRESSUPOST 2012 .- 
 

Vista la necessitat de procedir a l’aprovació de la liquidació de l’exercici 
pressupostari de 2012 i determinar els drets pendents de cobrament i les obligacions 
pendents de pagament en data de 31 de desembre de 2012, així com el resultat 
pressupostari i els romanents de crèdit i tresoreria haguts en aquest ajuntament. 
 

Vist l’informe d’intervenció amb data de 25 de març de 2013. 
 

Vist el Decret de la Batlia de 29 d’abril de 2013, pel qual s’aprova la liquidació 
de l’exercici pressupostari de 2012. 
 

Segons l’establert pels articles 191 i següents del Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març i 89 i següents del Reial decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el 
capítol primer del Títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, el ple de 
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l’ajuntament pren coneixement de l’aprovació de la liquidació de l’exercici 
pressupostari de 2012 efectuat mitjans Decret de la Batlia de 29 de març de 2013. 
 
 
 
 8.-MOCIÓ PSM PROJECTE LLEI RACIONALITZACIÓ I 
SOSTENIBILITAT ADMINISTRACIONS PÚBLIQUES.-  
 

El Sr. Joan Verger, portaveu del grup municipal PSM, llegeix la moció que es 
transcriu a continuació : 

 
 Joan Verger Rosiñol com a portaveu del grup municipal PSM-Entesa a l’ajuntament de 
Montuïri, formula per a la seva discussió i en el seu cas aprovació, la següent moció: 
 
JUSTIFICACIÓ DE MOTIUS: 
  Les administracions locals són en diferència les més properes, obertes i sensibles a les 
demandes i preocupacions dels ciutadans, i són també, les que faciliten la participació 
de la gent a la presa de decisions.  
Les administracions locals no són  les responsables de la crisi econòmica ni del deute 
públic, així com pareix que se’ls vol acusar. 
Atès que el projecte de Llei per a la racionalització i Sostenibilitat de l’Administració 
local neix sense el consens  necessari per una llei d’aquestes característiques. No resol 
el tema del finançament local. Atenta contra l’autonomia de les administracions locals. I 
desconeix la realitat local i diferenciada en tot el territori espanyol, es proposa al ple el 
següent acord: 
 
PROPOSTA D’ACORD: 
 
1-. La retirada del projecte de llei perquè entenem que és un atac a l’autonomia local i a 
l’Estatut d’Autonomia de les Illes Balears. 
 
2-. Un nou redactat consensuat amb la FEMP i les distintes federacions autonòmiques. 
 
3-. Que la nova llei reguli definitivament el finançament de les entitats locals. 
 
4-. Que la nova llei garanteixi que les administracions locals, com a administracions 
més properes als ciutadans, puguin fer front a les necessitats bàsiques dels ciutadans. 
 
5-. Que la nova llei prioritzi la participació pública en front de la privada per tal de 
garantir l’estat del benestar. 
 
6-. Que la nova llei reconegui el fet diferencial dels municipis d’arreu de l’estat 
espanyol. 



 
 
 

  
 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula,  duent-se a terme 
les següents intervencions : 

 
El Sr. Batle manifesta que des de la mancomunitat s'ha presentat un escrit 

d'al·legacions al projecte i que va ser ratificat per unanimitat de tots els Batles en el 
plenari del passat dia 8, per la qual cosa pensa que l'ajuntament ha de fer seves aquestes 
al·legacions i no demanar la retirada del projecte per que és necessari. Replica el Sr. 
Verger assenyalant que la moció i les al·legacions de la mancomunitat no són  
antagònics si no complementaris. 

 
El Sr. Guillem Mes manifesta el seu suport a la moció assenyalant que la famosa 

reforma de l'administració comença malament, ja que ataca solament als ajuntaments 
deixant de costat altres administracions. 

 
Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació la moció, essent rebutjada per 5 vots a favor (PSM i PSOE) i 6 en contra ( PP). 
 
 
 
9.- MOCIÓ PSM ADHESIÓ XARXA MUNICIPIS PEL RAMON LLU LL.-  
 
El Sr. Joan Verger, portaveu del grup municipal PSM, llegeix la moció que es 

transcriu a continuació : 
 

Joan Verger Rosiñol com a portaveu del grup municipal PSM-Entesa a l’ajuntament de 

Montuïri, formula per a la seva dicussió i en el seu cas aprovació, la següent moció. 

 

JUSTIFICACIÓ DE MOTIUS : 
 

El passat 8 de Novembre de 2012, el Govern de les Illes Balears va anunciar que 

abandonava l’Institut Ramón Llull, consorci integrat inicialment per la Generalitat de 

Catalunya i la Comunitat Autònoma de les Illes Balears.  

 

Aquest consorci era una eina de projecció exterior de la llengua catalana i de la cultura 

que s’hi expressava en totes les seves modalitats, matèries i mitjans d’expressió. Els 

objectius fonamentalment era la promoció de l’ensenyament del català, la seva difusió a 

l’exterior, el coneixement de la literatura que s’expressa en llengua catalana, la difusió 
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del pensament, l’assaig i la investigació a l’exterior, a més de la promoció de les 

relacions, els projectes i les iniciatives conjuntes amb institucions i organismes de 

projecció de la cultura, de dins o fora del domini lingüístic. 

 

A aquest abandonament s’afegiria el tancament, la mateixa setmana, de l’Espai 

Mallorca, després que el Consell de Mallorca i el Govern de les Illes Balears, no 

complissin amb les seves obligacions econòmiques. L’Espai Mallorca era un centre de 

promoció i difusió de la cultura de les Illes Balears a Catalunya, que va néixer l’any 

1998, com una iniciativa de la Conselleria de Cultura del Consell de Mallorca en 

col·laboració amb el Gremi d’Editors de Balears. El seu objectiu, era donar a conèixer 

els productes culturals de les Illes Balears, promoure els seus artistes i escriptors, i crear 

vincles i intercanvis culturals amb Catalunya. 

 

El Grup Municipal del PSM-Entesa al Ple de l’Ajuntament de Montuïri constata la 

importància de la cultura com a instrument de creació de riquesa i de promoció i 

dinamització del turisme, així com la necessitat de que les institucions defensin la 

llengua i cultura pròpies. 

 

Per tot això el nostre grup municipal presenta al Ple de l’Ajuntament la següent 

PROPOSTA  D’ACORD: 

 

1. El Ple aprova l’adhesió de l’Ajuntament de Montuïri a l’òrgan fundacional de la 

Xarxa de Municipis de les Illes Balears pel Ramon Llull. 

 

2. Transmetre aquest acord d’adhesió als òrgans fundacionals de la Xarxa de 

Municipis de les Illes Balears així com també al mateix Institut Ramon Llull. 

 
Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula,  duent-se a terme 

les següents intervencions : 
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El Sr. Batle manifesta la seva oposició a aprovar la moció per causa que no és 
competència de l'ajuntament la promoció de la llengua i cultures catalanes, o qualsevol 
altra, fora del seu terme municipal. Els ajuntaments han de procedir a la promoció de la 
cultura i llengua en el propi municipi i així ho està fent el grup de govern, concretament 
amb l'aplicació de la política lingüística que es va presentar al programa electoral. 

 
El Sr. Guillem Mes assenyala que la promoció és de fora a endins i no a 

l'inrevés, de tal manera que la xarxa ajuda a promocionar la llengua i la cultura en el 
municipi. 

 
Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació la moció, essent rebutjada per 5 vots a favor (PSM i PSOE) i 6 en contra ( PP). 
 
 
 
10.- MOCIÓ PSOE REQUERIMENT DEUTE GOVERN.-  

 
El Sr. Guillem Mas, portaveu del grup municipal PSOE, llegeix la moció que es 

transcriu a continuació : 
 
 
 
 
 
Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula,  duent-se a terme 

les següents intervencions : 
 
Per part del Sr. Batle s'assenyala que està d'acord amb la moció, però que 

presenta una proposta de modificació del punt 2º ja que ell té competència per realitzar 
la reunió amb el Govern i l'ajuntament de Montuíri, pero no amb tots els altres 
ajuntaments. Proposta que és aprovada per unanimitat, quedant així modificada la 
moció. 

 
Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació la moció, essent aprovada per unanimitat, quedant redactat el punt 2 en la forma 
que es transcriu : 

 
2.- L’ajuntament de Montuïri acorda sol·licitar una reunió extraordinària i urgent 

amb el govern, on, de forma monogràfica, es tracti el deute que el govern té amb 
l’ajuntament de Montuïri, amb l’objectiu de fixar i acordar un calendari de pagaments.  
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11.- PRECS I PREGUNTES .-  
  
 Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es 
passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació 
s’assenyalen: 

 
 
SR. JOAN VERGER  (PSM): 
 
Sol·licita que s’ amplien els dies i horari de tancament de l'avinguda És Dau per 

per l'ús dels nens. Contesta el Sr. Batle que s'estudiarà. 
Demana si s'ha contestat a un correu sobre la memòria historica que es va 

remetre a l'ajuntament. El Sr. Batle confirma el rebut del correu i anuncia que es 
contestarà. 

Demana pel manteniment de les instal·lacions d'És Revolt, ja que li han explicat 
que la Federació Balear de Bàsquet va intentar muntar un campus i que a més de la 
brutícia existent es varen posar moltes pegues. Contesta el Sr. Regidor d'esports en el 
sentit que el campus està pràcticament tancat i quant a la brutícia va poder ser un dia 
determinat, ja que normalment les instal·lacions es troben netes. 

Demana per l'execució de la sentència del plet pels terrenys del ecomuseu. 
Contesta el Sr. Batle que es va proposar al jutjat una forma de pagament que està 
pendent de contestació, a més d’ haver-se interposat un recurs d'apel·lació contra l'últim 
auto rebut. 

Proposa que s'instal·lin discos de circulació anunciant la presència de nens al 
carrer Major de cara a l'estiu. 

 
 
SR. GUILLEM MAS (PSOE) : 
 
S'han tornat a canviar un altre vegada el sentit de circulació en alguns carrers 

que afecten a la zona per als vianants, i això ens porta a la conclusió que el pla de 
mobilitat aprovat el seu dia no està donant els resultats previstos, per la qual cosa 
proposa la seva revisió, afegint com a causa la perduda que ha suposat per als negocis 
del carrer major. Contesta el Sr. Batle en el sentit que s'han fet modificacions en la 
circulació a petició del seu grup municipal i afegeix que tal com està ara la circulació al 
carrer Major significa una gran millora a com estava abans que era un caos. 

Proposa que en la campanya actual de neteja de camins en comptes de “bachear” 
varis, procedir a l'asfaltat d'un cada any. Contesta el Sr. Batle en el sentit de que és una 
altra alternativa que es pot estudiar. 

Demana si es pot fer una mica de prevenció contra els actes vandàlics que es 
vénen produint darrerament. Contesta el Sr. Batle que els efectius de la policia 
municipal són insuficients per cobrir tot, però ara es cobreixen més hores que mai. El 
Sr. Mes assenyala que ell es refereix mes be a una campanya perquè la gent denunciï els 
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delictes que es cometin, ja que ara sembla que existeix una deixadesa en aquest sentit. 
Pel Sr. Batle s'accepta la proposta i anuncia el seu estudi. 

 
 
 
I no havent altres temes a tractar s’aixeca la sessió essent les 22:03 hores del dia 

abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari extenc la present acta i donc fe. 
 
 
 
EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR  
 
 
 
 
 
 
    Jaume Bauza Mayol                                        José Ramón Sicre Vidal 
 


